
 

ZAPISNIK SA 20. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

      održane  dana 28.8.2024. godine s početkom u 16.30  sati.. 

 

Na sjednici prisutni:  Nevenka Pokos predsjednica ŠO, Mladen Delić, Silvana Mrazović, član 

ŠO, Ante Žderić, član ŠO, Sandra Tomljenović član ŠO, Martina Malogorski Jurjević član ŠO 

Nakon što je utvrđena natpolovična većina članova ŠO predsjedica ŠO otvorila je sjednicu i 

predložila sljedeći  

Dnevni red sjednice  

1. Usvajanje  Zapisnika sa prethodne sjednice  Školskog  odbora  

2. Zaključak o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama 

Statuta OŠ Dobriše Cesarića 

3. Ugovori za najam dvorane OŠ Dobriše Cesarića 

4. Radni odnosi 

5. Osiguranje učenika od posljedica nesretnog slučaja u školskoj godini 2024/2025 

6. Reizbor člana ŠO zbog odlaska u mirovinu 

7. Prijedlog Pravilnika o sistematizaciji radnih mjesta  

8. Prethodna suglasnost ŠO o donošenju odluke o poslovno uvjetovanom otkazu 

ugovora o radu 

9. Polugodišnji financijski izvještaj 

10. Polugodišnji izvještaj o izvršenju 

11. Izmjene i dopune Plana nabave za 2024. godinu 

12. Razno 

 

Ad.1.) Članovi Školskog odbora jednoglasno su usvojili zapisnik sa 19. sjednice ŠO uz 

napomenu Mladena Delića, člana ŠO da se ubuduće zapisnik sa prethodne sjednice dostavlja 

uz poziv. 

Ad.2.) Članovi ŠO jednoglasno su prihvatili predloženu Odluku o izmjenama i dopunama 

Statuta OŠ  Dobriše Cesarića. 

Ad.3.) Gradskom uredu za obrazovanje sport i mlade dostavljeni su ugovori za najam učionica 

i dvorane koje će unajmljivati: 

- Josip Kao 

- KK Pešća 

- Luka Papić 

- Centar za zdraviji život 

- Chiara Vratović 



- Veronika Šekoranja 

Učionice će unajmiti 

- Steam radionice 

- Zlatko Baloković glazbena škola 

- Suvag 

- Mali šahisti 

- 3 D marcipan 

Preko javnih potreba Grada Zagreba dvoranu koriste Mega rock and roll i Hrvastki sokol, Judo 

klub je u najavi. 

Ad.4.) Ravnateljica je izvijestila članove ŠO o zahtjevu za plaćeni dopust trudne radnice koji 

je odbijen nakon prikupljene dokumetacije te negativnog mišljenja ugovorene ustanove 

medicine rada. 

Nadalje, ostaje upražnjeno radno mjesto tehničkog odgoja i fizike te su na ugovor 60 dana 

primljeni A.S. i D.E. 

Učiteljica razredne nastave i učiteljica razredne nastave u PB odlaze na dugotrajno bolovanje 

te su na njihovo mjesto na ugovor od 60 dana primljene S.D. i M.B. 

Ad.5.) Članovima ŠO dane su na uvid ponude osiguravajućih društava za izbor osiguranja od 

nezgoda za učenike škole. Odabrana je ponuda Croatia osiguranja čija premija iznosi 4 eura. 

Ad.6.) Sonja Pavlić član ŠO izabran od strane UV odlazi u mirovinu sa 31.8.2024. te je na 

posljednjoj sjednici UV izabran novi član ŠO učiteljica matematike Milana Vuković. 

Ad.7.) Članovi ŠO jednoglasno su prihvatili predloženi  Pravilnik o sistematizaciji radnih 

mjesta. 

Ad.8.) Gradski ured za obrazovanje, sport i mlade ukinuo je  jednu odgojno obrazovnu 

skupinu produženi boravak za 4. razred pa je sukladno kriterijima predložena učiteljica M.J. 

proglašena tehnološkim viškom, a ŠO je predložena odluka o poslovno uvjetovanom otkazu 

iste. 

ŠO je jednoglasno prihvatio predloženu odluku. 

Ad. 9.) Članovi ŠO jednoglasno su prihvatili predloženi polugodišnji financijski izvještaj. 

Ad.10.) Članovi ŠO jednoglasno su prihvatili predloženi polugodišnji  izvještaj o izvršenju. 

Ad.11.) Članovi ŠO jednoglasno su prihvatili predložene Izmjene i dopune Plana nabave za 

2024. godinu.Sjednica ŠO završila je  u 13:00  sati. 

Ad.12.) Sandra Tomljenović, član ŠO predložila je da se trava uz ogradu školskog dvorište 

zasebno nakon košnje trima kako ograda ne bi korodirala. 

 



 

 

Predsjednica ŠO                                                                                                          Zapisničar  

Nevenka Pokos                                                                                                     Danijela Marković 

 

 

KLASA: 007-05/24-01/18 

URBROJ: 251-156-24-2                                   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


